
  

Co je Dvoukolora?

Spojili jsme síly na třech různých fakultách 
(Filozofické, Právnické a Matematicko-
fyzikální) a kandidujeme do Akademického 
senátu UK. 
 
Pokud bychom uspěli, umožnila by nám 
tato spolupráce obsáhnout více témat a 
dívat se na problémy univerzity šířeji než 
jen z perspektivy jedné fakulty.

Jakub Matěna

Kdo vlastně jsem?

Jsem studentem 1. ročníku navazujícího 
magisterského studia Softwarové systémy. 
Vedle studijní činnosti se zajímám i o politické 
dění. To mi umožnilo stát se členem Komise 
Rady hl.m. Prahy pro rozvoj konceptu Smart 
Cities a nabídnout znalosti získané ve svém 
oboru. Zajímám se však nejen o Prahu, ale i o 
celostátní a mezinárodní politickou situaci, a i 
proto mě trápí napojení čínské vlády na UK.

Ve svém volném čase se věnuji hlavně 
cyklistice a hře na klavír. Když mám více času 
rád se vydám i na několikadenní výlet do 
přírody nebo na vodu.

Program:

1) Zachování dobrého jména univerzity u nás 
i ve světě.

2) Zachování etických a morálních kvalit 
univerzity. Nemělo by docházet ke 
spolupráci s nedostatečně důstojnými 
společnostmi jako je Home Credit.

3) Zajištění informací z akademického senátu, 
tak aby byly pro studenty dobře 
srozumitelné. 

4) Budu podporovat spolupráci se 
zahraničními institucemi a akademiky.

5) Při schvalování rozpočtu univerzity budu 
podporovat spravedlivější rozdělení financí 
napříč fakultami.

6) Zřízení prorektora pro informační systémy.
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